
RAPPORT FRÅN STYRELSENS MAJ 
2024 
Här följer en kort sammanfattning av styrelsens arbete i maj 
 
 
EKONOMI 
Föreningens kassör redogjorde för ekonomin fram till den 15/5. Styrelsen 
arbetar nu efter den preliminära budget som skall fastställas på stämman i juni. 
 
 
VÄGAR 
Årets underhållsarbeten är nu påbörjade. De flesta grusvägar har blivit grusade 
och kommer att saltas inom någon vecka beroende på väderlek. En del större 
underhållsarbeten kommer också att inledas inom den närmaste tiden. Det 
gäller dikning och nya vägtrummor. Berörda vägar är bland annat Linneastigen, 
bussens vändplan och Ljungbacken. 
 
 
SKOG OCH GRÖNOMRÅDEN 
Under våren har 6 kvarter genomfört städdagar med mycket gott resultat. 
Flera av våra gångstråk har fått en rejäl upplyftning. Exempelvis Sjöstigen. 
Vi har nu fått besked från Mark- och miljööverdomstolen att de inte kommer 
att ta upp vårt ärende för prövning varför underrättens beslut står fast. Detta 
innebär att vi inte får avverka den granbarrborreskadade skogen i det sk 
biotopområdet. Vi beklagar detta men vi kommer nu inte längre den rättsliga 
vägen. 
 
 
BRYGGOR OCH BADPLATSER 
Våra badplatser, Stora badet, Fjärilsbadet och badet vid Stockfjärden kommer att 
undersökas av dykare så att eventuellt farliga föremål kan avlägsnas från botten. Bad 
från övriga bryggor och båtbryggor sker på egen risk. Flera badbryggor kommer också 
att renoveras, trall kommer att bytas ut mm. 
 
 
BYGGNADER 
Årets underhållsarbeten är planerade. Det gäller främst målning av delar av 
ladugården och båthuset. 
 
 
HEMSIDAN 
Arbetet med att utveckla vår hemsida pågår.  
 
 
ÖVRIGT 
Styrelsen behandlade samtliga handlingar som skall utgöra underlag för årets 
stämma. Allt material skall färdigställas så att det kan lämnas till tryck och 



distribueras till samtliga medlemmar i god tid före stämman den 16 juni kl 
11.00. 
 


